
SIGDAL OG EGGEDAL JEGER OG FISKERFORENING

Årsmelding fra styre for år 2024

Styre har bestått av: leder Ivar Juvet, nestleder Tor Helge Ovnan, sekretær Stein Egidius, 
kasserer Anne Siri Hvila, styremedlem Vegard Kiev, 1 varamedlem Gunnar Aalien, 2 
varamedlem Dag Lobben, 3 varamedlem Arnt Haugen.

Jaktutvalg, leder Trond Aalien med Kjetil Ovnan som ansvarlig på Elgbane.
Fiskeutvalg, leder Dag Lobben. Leirdueutvalg, Tanja Tokerud med Arnt Haugen som 
stedfortreder, (i august trekte Arnt seg som stedfortreder) Barne og ungdomsgruppen, 
leder Emil Paulsen (trakk seg som leder på slutten av året) Kvinneutvalg, leder Guro 
Mohagen. (Guro ønsket å trekke seg, Silje Strandabø overtok som leder i august) 
Studieansvarlig, Stein Egidius. Web ansvarlig, Vidar Paulsen. Valgkomite leder, Roy 
Koppås. Revisor, Per Olav Aasen og Jarle Hunstad.

Antall medlemmer har vært litt økende, pr. desember er det 228 medlemmer derav 32 
medlemmer fra 0-25 år. En økning dette året på 7 medlemmer. Vi har fortsatt en jobb å 
gjøre for å få flere ungdommer inn i styre og utvalg.

Foreningen har god økonomi. Fortsatt kommer hovedinntekt fra Trillemarka med salg av 
jaktkort og utleie av hytter. Inntekter på skytebaner kommer seg litt etter hvert.

Den årlige pilkekonkurransen på Haglebuvannet hadde 15 deltagere med stort og smått. 
Det ble til sammen fanget 11 fisker denne dagen.

Det ble planlagt 4 Fiskesommer kvelder hvor den ene måtte avlyses pga flom!

Det dukket opp 24 stk med stort og smått de kveldene vi arrangerte med bra fangster alle 
kveldene. Første kvelden ble det 16 abbor og 2 ørreter. Tredje kveld dro vi opp 18 fisker 
og fjerde kveld ble det 10 abbor.

Vi fisket to kvelder ved Sandsbråten saga og en kveld på Nedalsvannet. Vi måtte avlyse 
kvelden ved Grønhovdsbru pga flom. Det ble vervet 2 familier!

18-20. Mai bisto SEJFF med funksjonærer til NM i jaktfelt som ble arrangert av 
Krødsherad Skytterlag. Vi stilte med mannskap til et hold, der vi hadde 6 personer med 
hver dag. Av dugnadsfolk var det stort sett personer som er aktive på elgbanen. For 
jobben fikk SEJFF en økonomisk kompensasjon som er ment å bruke til tiltak på 
elgbanen. Vi er allerede forespurt å gjøre samme jobben i 2025, noe vi planlegger å 
gjøre.



I juni ble det arrangert j ege rp røve kurs med 6 stk kursdeltakere der alle besto.

I år igjen hadde vi stand på bygdedagen med aktivitet som skyting på viltmål bane, 
natursti og kasting med slukstang. Vi hadde bra besøk.

Opparbeidelse av sti og oppsetting av Gapahuk v/Nedalsvann ble utsatt til våren 2025 
grunnet noe behandlingstid på vår disp. søknad til kommune og fylke. Søknad ble 
innvilget noe utpå høsten.

I november ble det arrangert hagleinstruktørkurs på Hertåtangen. Kurs ble arrangert av 
regioninstruktør Stian Thorsrud. Vi gratulerer Roy Koppås, Thomas Løvstad, Robin Bakke, 
Emil Paulsen og Odd Arne Berg Aasmundrud forvel gjennomført kurs der alle ble 
godkjente instruktører.

Det er avholdt 8 styremøter i 2024. Takk til medlemmer og alle i styre og utvalg for 
innsatsen i året som har gått.

For styre, Ivar Juvet



ÅRSMELDING JAKTUTVALGET 2024

Det har også i 2024 blitt gjort en del dugnad ved alle hyttene vi disponerer i Trillemarka. Vedhogst, 
reingjøring og maling hovedsakelig. Vi har også rydda noen vindfall langs stiene.

I Hamburgdalen har vi fått bygd bru nr.2 med stokker vi hogde ved Vindolbrakka.

Ved enden av veien innom Skoddøl har vi fått montert rekkverk og blitt ferdige med brua vi begynte 
på i 2023.

Dette utgjorde til sammen ca 116 dugnadstimer. I tillegg er det ca 60 timer i organisering og diverse 
gjøremål.

Det ble ikke utført taksering av hønsefugl i 2024. Vi håper at det kan dukke opp noen nye krefter for 
å ta tak i dette.

Småviltjakta har gått greit for seg. Samjakta med elgjegerne har gått bra. Jegerne har vært flinke til å 
kontakte elgjegerne før de skal ut.

Det ble solgt 214 dagskort, mot 207 året før.

Fangststatistikken viser at det blei felt 6 orrhaner, 3 ryper og 1 tiur. Generell tilbakemelding fra 
jegerne viser at det er lite fugl å se.

Det har blitt gjennomført introjakt på skogsfugl, dog uten fangst. Deltagerne hadde likevel en flott 
dag i skogen.

Vi hadde 130 overnattinger på hyttene, mot 136 i 2023. 56 overnattinger på Vindolbrakka, 47 på 
Skoddølhytta og 25 på Skårslangsetra.

Gunnar Aalien har sørga for at det har blitt kjørt skuterløype til alle hyttene, og inn til Vesle Danmark. 
En ganske snørik vinter gjorde at det blei mye jobb å holde løypene oppe. Han måkte også hyttetak 
samtidig med at han kjørte løyper.

Jaktutvalget foruten gjengen på elgbanen har bestått av Bjørn Helge Juvet, Jan Erik Djupvik og Trond 
Aalien.



Årsmelding fra Elgbaneutvalg2024

På elgbanen har det blitt arrangert 16 treningskvelder og 1 firmaskyting.

Klubbmesterskap ble holdt med 9 deltagere i herreklassen, ingen i dameklassen. Ingar 
Temte holder tittelen som regjerende klubbmester for øyeblikket!

Det har hvert greit oppmøte, omtrent som fjoråret.

Det har ikke hvert de store investeringene i år, uten om en lett skjermvegg til innvendig 
bruk på standplass.

De to årlige sikkerhetsinspeksjoner av banen ble utført 6 mai og 5 august, begge 
bekrefter at vi følger gjeldene standarder.

Leder jaktutvalg har hvert hovedansvarlig.

Elgbaneutvalg har bestått av:

Leder Kjetil Ovnan

Medlem Halvor Kiev

Medlem Jon Erik Medalen



FISKESTELLUTVALGETSÅRSMELDING FOR 2024

Følgende tynningsfiske har blitt utført i 2024:
Tynningsfiske i Nerdalen 2024_____________

AURE S K TRYTE
(antall) (kg) (antall) (kg) (antall) (kg)

Nerdalsvanne 10 0,550 121 2,309
Vikvatnet 0,000 34 4,760
Mjovatnet
Grunntjenn 14 2,500 70 10,450
Holmvann
Kvennhusvannet
Brennlivann
Tverrhøgvann
TOTALT 24 3,050 104 15,210 121 2,309

Det er satt ut fisk (2-somrig) i Grunntjenn og Lomtjenn i 2024. Til sammen 150 fisk.
Det er utført dugnad som rydding av sti frem til tomt for Gapahuk ved Nedalstjenn, opprydding 
og bortkjøring av skrot i bod garnbu, oppsetting av påler som anviser sti til båter.
Det er solgt 77 fiskekort på Nedalen og 76 i Trillemarka, omtrent det samme som år 2023.

Tynningsfiske i Trillemarka i 2024
AU RE S K TRYTE

(antall) (kg) (antall) (kg) (antall) (kg)
Skoddøl 0,000 0,000
Grunntjenn
Vinnordvann 311 26,300
Putten 204 21,500
TOTALT 515 47,800 0 0,000 0 0,000

Utvalget vil takke alle som har vært med i arbeidet for fiskestellet!
Utvalget har i 2024 bestått av følgende medlemmer:

Dag Lobben
Bjørn Åge Langerud
Reidar Flågan
Ole Harald Åsmundrud
Ole Kristian Løff

Røye
Antall

0

Kg

0,000



Årsmelding for Leirduegruppa 2024

2024 har vært et aktivt år for Leirduegruppa, med mye aktivitet på banen og flere gode 
initiativer. Her er en oppsummering av året som har gått:

Aktivitet og arrangementer
Det har blitt gjennomført over 40 skytinger i løpet av året, inkludert ordinære skytinger, 
dugnader, firmaskytinger, instruktørkurs og skyting i forbindelse med jegerprøven.

Økonomi
Totale inntekter for året har vært på 87.440 kroner. Dette er et solid resultat som 
reflekterer gruppas aktivitet og innsats.

Sikkerhet og utvikling
Banen har gjennomgått to sikkerhetsinspeksjoner i år:
4. mai 2024 og 1. november 2024, som begge bekreftet at vi følger gjeldende standarder.

Arbeidsgruppen som ble opprettet for å utvide banen har gjort en fantastisk jobb, og 
resultatet er en betydelig forbedring som har lagt til rette for mer aktivitet.

Kompetanseheving
På tampen av året fikk alle som bidrar på dugnad på banen og ikke hadde kurs fra før tilbud 
om å ta instruktørkurs. Dette var en stor begivenhet og en viktig investering i fremtiden.

Takk og avslutning
For min egen del har det vært både morsomt, spennende og lærerikt å være leder for 
gruppa i disse årene. Nå føler jeg at det er riktig tidspunkt å gi roret videre til noen andre. 
Jeg vil takke alle medlemmer for samarbeidet og innsatsen gjennom året, og ønsker gruppa 
alt godt videre.

Medlemmer i Leirduegruppa 2024
- Leder, Tanja Iren Hoffart
- Emil Paulsen
- Odd Arne Berg
- Robin Bakken Langeland
- Roy Kopås
- Thomas Løvstad
- Vidar Paulsen



ÅRSMELDING KVINNEUTVALG

Utvalgets medlemmer i 2024

• Silje Strandabø
• Jenny Røste
• GuroMohagen

Aktiviteter 2024

• Jentekveld på Hertåtangen, 3.september. 
Leirdueskyting og besøk av Per Magnus fra 
Jæger og Hund. Vi fikk instruksjon under 
skyting og fikk prøve hagler han hadde med. 
Kun to deltakere. Arrangement ble lagt ut 
med noe kort frist.

Viktigste hendelser i 2024

• Årsmøtet 2024.
To nye utvalgsmedlem ble valgt inn.
Jenny Røste og Silje Strandabø.

• Endring av leder i august.
Silje overtok som leder etter Guro.
Guro sitter fortsatt i utvalget.
Kun én aktivitet ble avholdt dette året, da det 
ble noe kort frist for å planlegge.

• Planlegging av aktiviteter/møter. 
Kvinneutvalget kommuniserer i egen chat på 
Facebook. Det har derfor ikke vært noen 
fysiske møter.



Prosjekt «Nye kastere til leirduebanen»

Våren 2024 ble det opprettet en arbeidsgruppe som skulle utarbeide planer for nye kastere for 
leirduebanen på Hertåtangen i Sigdal.

Prosjektet var, og er, prisgitt midler fra ulike instanser - og goodwill fra styret i Sigdal og Eggedal 
Jeger og Fiskeforening.

Arbeidsgruppa startet planleggingen, innhentet tilbud på kastere, og startet samtidig arbeidet 
med å skaffe nødvendige midler til veie.

Gleden var stor da støtten fra Brannkassestiftelsen gjorde at prosjektet kunne startes tidligere 
enn forventet. Med en betydelig sum fra deres stiftelse gikk vi til innkjøp av kastere, og kunne 
montere disse på tampen av sesongen 2024.

Kasterne ankommer leirduebanen! Glade gutter med hvert sitt arbeidsredskap ~

Banen er ikke offisielt åpnet, da vi ikke klarte en total ferdigstillelse innen høsten kom for alvor, 
så åpningen vil bli foretatt vår 2025.

Styret i SEJFF gikk gode for å forskuttere for manglende midler etter støtten fra 
Brannkassestiftelsen. Prosjektgruppa har gitt seg selv 5 år på tilbakebetaling til styret, og vil 
fortsette å søke midler, samt ferdigstille banen så raskt det lar seg gjøre.

Dugnadsånden blant skyttere på leirduebanen er formidabel, og det er lagt ned mange timer 
frivillig arbeid så langt. Vi ser at våren vil kreve ytterligere innsats, men ser fram til dette arbeidet.

Vi ønsker ydmykt å takke Brannkassestiftelsen for sitt generøse bidrag, som bidro til å skape 
store muligheter for oss, og som vil gi oss en flott bane til glede for mange.

Montering av Per Magnus 
Schjelderup Pedersen

Innskyting etter montering

For prosjektgruppa
Randi Charlotte Ødegård


